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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1742 Stöd till landets flygplatser

I pandemins spår har regeringen med budgetsamverkande partier öppnat upp 
för visst stöd till flygbranschen. Statliga Swedavia har getts möjlighet att 
disponera upp till 3,1 miljarder för de flygplatser man axlar ansvaret för. 
Övriga för landet behövliga flygplatser handhas av andra aktörer (vanligtvis 
sköts dessa i bolagsform med ett starkt engagemang från kommunsektorn). 

Nyligen tillkännagavs ett stöd om 1 miljard kronor där statliga Luftfartsverket 
ges 900 miljoner och de regionala flygplatserna får återstående 100 miljoner – 
fast det gäller endast 22 av 32 flygplatser.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Finns det några planer från ministerns sida att komplettera beslutet om stöd till 
landets flygplatser på 1 miljard kronor – där statliga LFV får 900 miljoner och 
22 av 32 regionala flygplatser tilldelas resterande 100 miljoner – så att även de 
flygplatser som blivit utan stöd i detta paket ges något?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-07
Besvaras senast
2020-07-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson


